

**Hon. Mr. Macdougall** said the Government had received information concerning some damage to the piers mentioned, but were not convinced of the necessity of repairs this year. The matter was, however, under consideration.

**L'hon. M. Macdougall** déclare que le Gouvernement a été informé des dommages mais qu'il n'est pas convaincu que des réparations soient nécessaires cette année. Le Gouvernement étudie néanmoins la question.

#### POSTMASTERS' SALARIES

**Mr. Renaud** inquired whether it is the intention of the Government to increase the annual salaries of the deputy postmasters, in New Brunswick, so as to make them uniform with those in other parts of the Dominion.

#### RÉMUNÉRATION DES MAÎTRES DE POSTE

**M. Renaud** demande si le Gouvernement a l'intention d'augmenter le traitement annuel des maîtres de poste adjoints du Nouveau-Brunswick de manière à ce qu'il égale celui qui est payé dans d'autres régions du Dominion.

**Sir John A. Macdonald** said the question of the salaries of local postmasters had been reported on by the Civil Service Commission, and was now under the consideration of the Post Office Department.

**Sir John A. Macdonald** dit que la Commission du Service civil a fait un rapport sur la question des traitements des maîtres de poste et que le ministère des Postes est en train de l'étudier.

#### ARREARS OF PENSIONS

**Hon. Mr. Blanchet** inquired whether the government intended to provide for the payment of the arrears of the pensions due to Militia men wounded during the war of 1812.

#### ARRIÉRÉS DE PENSIONS

**L'hon. M. Blanchet** demande si le Gouvernement a l'intention de payer les arriérés de pensions des miliciens blessés pendant la guerre de 1812.

**Sir George E. Cartier** said the law had been carried out so as to allow pensions only from the date of application, for it was presumed that, until application was made, the applicants were not disabled from work.

**Sir George-É. Cartier** dit que la loi prévoit que les pensions ne peuvent être accordées qu'à partir de la date de demande car on présume qu'avant cette date, les intéressés peuvent travailler.

#### NAVIGATION

**Mr. Stephenson** enquired whether the Government have had under consideration the question of jurisdiction in matters relating to navigation, and the improvement of rivers in the Dominion, on which ports of entry now exist, at and from which sea-going vessels now arrive and depart, and if so, what the conclusion of the Government with regard thereto is.

#### NAVIGATION

**M. Stephenson** demande si le Gouvernement a étudié le problème de la compétence en matière de navigation ainsi que la question de l'amélioration de la navigabilité des fleuves du Dominion sur lesquelles se trouvent des ports recevant des longs-courriers. A quelles conclusions le Gouvernement est-il arrivé à cet égard?

**Sir John A. Macdonald** said the Government have had, and still have, the questions under consideration (laughter).

**Sir John A. Macdonald** dit que le Gouvernement a étudié ces questions et continue de le faire (rire).

#### STEAMBOAT SUBSIDY

**Mr. H. Cameron** (Inverness) enquired whether it is the intention of the Government to subsidize the steamer now plying between Charlottetown (P.E.I.) and Pictou, and Port Hawkesbury (N.S.) to the amount of \$3,000, on condition that the boat touch at the intermediate harbours of Port Hood and Plaister Cove.

#### SUBVENTION POUR LES BATEAUX À VAPEUR

**M. H. Cameron** (Inverness) demande si le Gouvernement a l'intention d'accorder une subvention de \$3,000 aux exploitants du bateau à vapeur qui relie actuellement Charlottetown (I.-P.-É.) Pictou et Port Hawkesbury (N.-É.) à condition qu'il fasse escale à Port Hood et Plaister Cove.

[Mr. Masson—M. Masson.]